
                                              P r o t o k ó ł   Nr  XXII/2008

z sesji Rady Gminy Kotlin w dniu 23 października 2008r. odbytej w dniu 23
października 2008r. w sali Urzędu Gminy w Kotlinie w godz. od 900do 1130.

     I. Otwarcie.
        Otwarcia  XXII sesji Rady Gminy  dokonał Przewodniczący Rady Czesław Moch
witając: Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, radnego Rady Powiatu, a
zarazem dyrektora Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych Sławomira Wąsiewskiego,
kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Marię Raczkowską, kierownika
Rewiru Dzielnicowych w Jarocinie Mariusza Krawczyka, radnych i sołtysów.
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 15
radnych, co stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.
Nieobecny na sesji był sołtys wsi Wysogotówek Janusz Sierański.
Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu.

  II. Przedstawienie porządku obrad.
          Przed przedstawieniem porządku obrad Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o
jego uzupełnienie w pkt 10 " Podjęcie uchwał w sprawie" o projekt uchwały w sprawie
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Zmiana porządku obrad przyjęta została 15 głosami "za".
Porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji  Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXI

sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z

wykonania uchwał Rady.
7. Przyjęcie informacji z wykonania planowanych inwestycji.
8. Przyjęcie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2007 rok.
9. Ocena skuteczności przyznawania zasiłków z pomocy społecznej.
10. Podjęcie uchwał w sprawie:

- określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości i opłaty targowej,
- zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie

ścieków,
- ustalenia opłaty za przyjęcie nieczystości ciekłych gromadzonych w zbiornikach

bezodpływowych dowożonych do punktu zlewnego gminnej oczyszczalni ścieków
w miejscowości Wyszki,

- ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których
zarządcą jest Wójt Gminy Kotlin,

- ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży
pożarnej,

- wystąpienia do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego z wnioskiem o zaliczenie
gminy Kotlin do drugiego okręgu podatkowego,

- zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na rok 2008,
- określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 15 głosami "za".
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   ad.3 Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy.

            Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
opinię o  treści protokołu z XXI sesji Rady, informując, że odzwierciedla  on przebieg
sesji. Protokół przed sesja  wyłożony został  do wglądu.
Protokół przyjęto 15 głosami "za".

ad.4  Interpelacje i zapytania radnych.
             Interpelacje zgłosili:
Radny Krzysztof Szyszka  wnosząc o zobowiązanie firm wywożących odpady do
częstszego wywozu odpadów z kontenerów.
Radny Stefan Taczała zgłosił wnioski o:

- naprawę drogi powiatowej Kurcew - Korzkwy,
- naprawę drogi powiatowej Parzew - Sierszew na odcinku leżącym w powiecie

pleszewskim,
- naprawę drogi w Parzewie w kierunku do Strzydzewa.

ad.5  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach  podejmowanych w okresie od XXI
         sesji.

            Przewodniczący rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym  uczestniczył w
sympozjum z okazji 150 lecia budowy kościoła w Kotlinie, zorganizowanym w Bibliotece
Publicznej Gminy Kotlin.
W okresie tym miał przyjemność powitać uczestników XIII Festiwalu Solistów i Zespołów
Akordeonowych w Kotlinie i miał zaszczyt odebrać od organizatorów podziękowanie za
pomoc finansową.
W Dniu Edukacji Narodowej spotkał się z nauczycielami z gminy Kotlin.
Brał również udział w II Powiatowym Konkursie Piosenki Religijnej "Papieskie
śpiewanie" jaki odbył się w Witaszycach, zorganizowanym przez Parafie w Twardowie i
Gimnazjum w Woli Książęcej z okazji Dni Papieskich. Patronat nad konkursem objął Wójt
Gminy.
Poza tym Przewodniczący brał udział w biegach Jana Pawła II zorganizowanych przez
Gimnazjum w Kotlinie. Uczestniczył w przygotowaniu materiałów sesyjnych oraz brał
udział w posiedzeniu stałych komisji Rady przed sesją, a także spotykał się kilkakrotnie z
Wójtem  Gminy w sprawach bieżących Gminy i wspólnie z Wójtem Gminy z dyrektorem
Spółki "Kotlin" w sprawie doprowadzenia wody do posesji Pani Frąckowiak.
Informacja Przewodniczącego Rady przyjęta została bez uwag.

ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z
         wykonania uchwał Rady.

              Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady i o wydanych zarządzeniach stanowi
załącznik do protokołu.
Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym  m. innymi:

- podpisał porozumienie w sprawie powierzenia Gminie Jarocin zadania publicznego
p.n. " Zorganizowanie i nadzór  nad funkcjonowaniem systemu gospodarki
odpadami i osadami ściekowymi dla gmin objętych  POROZUMIENIEM  wraz z
budową Zakładu Zagospodarowania Odpadów Jarocin z siedzibą w Witaszycach z
ewentualnymi punktami przeładunkowymi oraz zawarcia porozumienia,

- odbył się trzeci przetarg na działkę w Parzewie, która to działka nie została
sprzedana, a Gmina poniosła koszty,
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- odbył  spotkanie  dyrektorem Spółki " Kotlin" w sprawie doprowadzenia wody do

posesji Pani Frąckowiak w Kotlinie,
- odbył się odbiór studni głębinowej w Kotlinie, która zostanie włączona do

eksploatacji po wynikach  Sanepidu,
- zawarto akt notarialny na sprzedaż parku w Wyszkach,
- zaproszony był na Walne Zgromadzenie Spółki Oświetleniowej w Kaliszu, która

nie odbyła się, bowiem  nie stawił się główny akcjonariusz z Gdańska,
- przekazano plac budowy na budowę kanalizacji na ul. Krasickiego,
- odbyło się posiedzenie komisji przyznającej nagrody dla nauczycieli z okazji Dnia

Edukacji Narodowej, dla Pani: Orpel, Aleksandrowskiej, Styś, Nowickiej i Pana
Olszewskiego,

- uczestniczył w uroczystościach związanych z rocznicą Jana Pawła II  i
działalnością harcerzy.

      Sprawozdanie Wójta przyjęto bez uwag.

ad.7 Przyjęcie informacji z wykonania planowanych inwestycji.
                Informację o zaawansowaniu realizacji inwestycji w 2008 roku stanowiącą
załącznik do protokołu  przedstawił Wójt Gminy.
Wysokość planowanych nakładów na inwestycje w budżecie na rok 2008 określona została
na kwotę 3.142.604,- zł.
Po zmianach wysokość nakładów  na inwestycje wynosi 3.880.254,- zł.
Mówiąc o przebudowie ulicy Norwida  Wójt poinformował, że posiada zezwolenie od
Starostwa Powiatowego na wycinkę drzew. Na 15 listopada br. gotowa będzie
dokumentacja.
Do końca roku na inwestycje potrzebna będzie jeszcze kwota 850 tys. zł.
Dyskusja:
Radny Szyszka zgłaszał problem z wodą opadową na ul. Krasickiego gdzie po roztopach
tworzy się jeziorko. Radny wnosił o przemyślenie o budowie kolektora wodnego.
Przewodniczący Moch mówił, że problem z wodą jest wówczas gdy nie ma kanalizacji
burzowej. Należałoby zrobić separatory i puszczać wodę do rowu.
Wójt natomiast odpowiedział radnemu, że kolektory robi się przy okazji budowy ulicy i
posesje można wówczas podłączyć do kanalizacji.
Informację z wykonania planowanych inwestycji przyjęto bez uwag.

ad.8 Przyjęcie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2007 rok.
                 Przewodniczący Rady złożył informację o oświadczeniach złożonych przez
radnych, informując, że nie stwierdzono w nich nieprawidłowości.
Poinformował również o  informacji złożonej przez Wojewodę Wielkopolskiego odnośnie
złożonych oświadczeń majątkowych  złożonych przez Przewodniczącego Rady i Wójta
Gminy, w których  nie stwierdzono nieprawidłowości.
Następnie odczytał informację otrzymaną z Urzędu Skarbowego w Jarocinie o wynikach
analizy dotyczącej oświadczeń majątkowych przekazanych przez Przewodniczącego Rady,
Wójta Gminy i Wojewodę Wielkopolskiego dotyczących Przewodniczącego Rady, Wójta
Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Kierownika USC, kierowników jednostek
organizacyjnych gminy i radnych rady Gminy.
Urząd Skarbowy w przekazanej informacji wskazał na niezgodności oraz uchybienia w
oświadczeniach: Skarbnika Gminy, kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,
dyrektora Szkoły Podstawowej w Sławoszewie, dyrektora Zespołu Obsługi Placówek
Oświatowych, kierownika USC oraz radnego Zdzisława Wodniczaka.
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Wójt Gminy złożył informację o złożonych oświadczeniach przez Sekretarza Gminy,
Skarbnika Gminy, kierownika USC i kierowników jednostek organizacyjnych Gminy w
których jak informował nie stwierdził nieprawidłowości.
Informacje złożone przez Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy przyjęto bez zastrzeżeń.

 ad.9 Ocena skuteczności przyznawania zasiłków z pomocy społecznej.
               Przewodniczący Rady poinformował, że   sprawozdanie z wykonania budżetu i
działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie za trzy kwartały 2008 rok
kierownik GOPS przedstawiła na posiedzeniach komisji Rady w dniach 21 i 22
października br. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.
O zabranie głosu Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji Rady.
               Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa
Publicznego i  Ochrony Przeciwpożarowej Stefan Taczała poinformował, że Komisja
dokonała analizy skuteczności przyznawania zasiłków z pomocy społecznej oraz
zapoznała się z informacją o wypłaconych stypendiach, nie wnosząc uwag.
Poza tym Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał  w tym dotyczący  taryf  za
wodę i ścieki. Komisja wniosła o obniżenie proponowanej  przez Wójta ceny wody z 1,90
zł  do 1,85 zł za m3, ceny ścieków z 3,50 zł od pozostałych na 3,00 zł i z 5,50 zł od osoby
za miesiąc na 5,00 zł oraz wniosek Wójta Gminy złożony w Urzędzie Marszałkowskim  o
dofinansowanie budowy dróg: ul. Buchalińskiej, drogi w Parzewie " do budek" i drogi w
Sławoszewie w stronę do posesji Walczaka.
                Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Zdzisław
Wodniczak poinformował, że Komisja przyjęła sprawozdanie dotyczące wypłaty zasiłków
z pomocy społecznej oraz informację o wypłaconych stypendiach. Pozytywnie
zaopiniowała projekty uchwał, proponując obniżenie ceny wody i ścieków do wysokości o
których mówił Przewodniczący Komisji Oświaty, pomimo że nie wszyscy otrzymali
podwyżkę płac zgodnie z inflacją.
Przewodniczący poinformował, że Komisja Budżetowa dokonała lustracji dróg i myśli, że
Komisja poprze wniosek Wójta o dofinansowanie budowy dróg które wymienił
Przewodniczący Komisji Oświaty, z tym, że nie ukrywał, że zrobi to jak określił  ze
zdwojona jaźnią.
Po informacjach złożonych przez przewodniczących komisji, Rada Gminy pozytywnie
oceniła skuteczność przyznawania zasiłków z pomocy społecznej.
Sprawozdanie z wykonania budżetu i działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
za III kwartały 2008r. stanowi załącznik do protokołu.

 ad.10 Podjęcie uchwał.
           Odczytanie przez Przewodniczącego Rady projektów uchwał i głosowanie:
1) w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości i opłaty targowej.

Uchwała Nr XXII/96/2008 podjęta została 15 głosami "za".
2) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe

odprowadzanie ścieków.
Uchwała Nr XXII/97/2008 podjęta została 15 głosami "za".

3) w sprawie ustalenia opłaty za przyjęcie nieczystości ciekłych gromadzonych w
zbiornikach bezodpływowych dowożonych do punktu zlewnego gminnej oczyszczalni
ścieków w miejscowości Wyszki.
Uchwała Nr XXII/98/2008 podjęta została 15 głosami "za".

4) w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg,
których zarządcą jest Wójt Gminy Kotlin.
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      Uchwała Nr XXII/99/2008 podjęta została 15 głosami "za".
5) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej

straży pożarnej.
Uchwała Nr XXII/100/2008 podjęta została 15 głosami "za".

6) w sprawie wystąpienia do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego z wnioskiem o
      zaliczenie gminy Kotlin do drugiego okręgu podatkowego.
      Uchwała Nr XXII/101/2008 podjęta została 15 głosami "za".
7) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na rok 2008.

Uchwała Nr XXII/102/2008 podjęta została 15 głosami "za".
8) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.

Uchwała Nr XXII/103/2008 podjęta została 15 głosami "za".
Uchwały stanowią załączniki do protokołu.

 ad.11 Podjęcie opinii o wniosku Wójta Gminy o dofinansowanie budowy drogi.
              Opinia nr 2/2008 w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Wójta Gminy o
dofinansowanie budowy drogi przyjęta została 15 głosami "za".
Wniosek Wójta złożony w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego w
Poznaniu o dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych budowy drogi
transportu rolniczego dotyczy dróg w miejscowości: Kotlin  - dz.  nr 35, Parzew - dz. nr
191, Sławoszew - dz. nr 189/2.
Opinia stanowi załącznik do protokołu.

ad.12 Wolne głosy i wnioski.
        Wnioski zgłosili:
Sołtys Skowrońska o:

- obcięcie suchych konarów drzew przy posesji Kierczyńskich w Sławoszewie,
- wstawienie szyby w wiacie autobusowej w Sławoszewie,
- uzupełnienie oświetlenia ulicznego w Sławoszewie od posesji Ratajczaka do

świetlicy wiejaskiej.
Sołtys Żurek o:

- wycięcie krzaków  od krzyżówki na Bączewiu do Parceli,
- zorganizowanie w okresie zimowym zebrań wiejskich z udziałem radnych  na

temat wandalizmu: niszczenia znaków drogowych, wiat autobusowych oraz
zaorywania dróg i rowów,

- wystosowanie petycji do rządu i ministra rolnictwa o wsparcie rolników. Sołtys
mówił o trudnej sytuacji w rolnictwie, obniżeniu ceny trzody chlewnej, zboża, o
wzroście cen żywności i  węgla.

Sołtys Łuczak o:
- budowę drogi Wyszki Góry,
- zamontowanie lamp ulicznych w Magnuszewicach za boiskiem sportowym - 2

punkty i w kierunku Kotlina do przejazdu kolejowego - 1 punkt.
Sołtys pytała:

- co z poboczami dróg zaorywanymi przez rolników?
- czy planuje się zamknięcie przejazdu kolejowego na drodze Wyszki Góry,

ponieważ będzie tam tor szybkiego ruchu?
- czy będzie bieżnia na boisku sportowym w Magnuszewicach?

Radny Jerzy Szymczak prosił Radę o budowę dróg w Kotlinie, wymieniając ulice:
Łąkową, Wąską,, Leśną, Cichą, Buchalińską, Krasickiego i drogę w Orpiszewku, które jak

 



                                                              - 6 -
mówił nie widziały nawierzchni twardej, a są propozycje co do unowocześniania
nawierzchni innych dróg.
Radny poruszył problem psów, które jak mówił chodzą chmarami, niszczą zieleń, prosząc
o podjęcie w tej sprawie pewnych wniosków.
Radny Szyszka  o:

- przegląd kanalizacji za torami, bowiem brakuje tam 5 przykryw betonowych,
- przedstawienie przez radnego Jerzego Szymczaka propozycji, co do psów,
- zastanowienie się nad oświetleniem bateriami słonecznymi.

Radny mówił o planowanej reorganizacji Szpitala w Jarocinie i o tym  że Starosta
wypowiedział się, że gminy nie skorzystały z okazji zaproszenia do dyskusji na ten temat.
Radny pytał  czym to było spowodowane, że Wójt nie był, czy nie był zaproszony?
Sołtys Stefaniak o:

- wycięcie krzaków przy drodze powiatowej w Magnuszewicach, przy byłej
gorzelni,

- obniżenie studzienek na drodze nr 11 w Wyszkach przy posesjach nr 39 i 44 do
których nie ma możliwości spłynięcie wody.

 ad.13 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
           sesji.

              Odpowiadając na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji  Wójt informował:
- przedstawicieli Izby Rolniczej  zaprosić można na posiedzenie,
- we wsi Sławoszew nie stad zagrożonych i można nabywać materiał hodowlany

trzody chlewnej,
- szyb do wiat autobusowych nie zdążono dowieź,
- o 4 % wzrosną podatki i o tyle procent wzrośnie wynagrodzenie za inkaso,
- chodnik w Wyszkach zostanie przełożony,
- odnośnie umorzeń podatku z tytułu choroby świń nie wszyscy rolnicy chcą pokazać

ile otrzymali odszkodowania,
- chodnik naprzeciw kościoła w Magnuszewicach będzie naprawiony dzisiaj.

Odpowiadając na wnioski zgłoszone na dzisiejszej sesji Wójt odpowiedział:
- odpady z kontenerów firma  wywiozła, bałagan wokół posprzątają pracownicy

Gminy,
- wnioski o naprawę dróg powiatowych przesłane będą do Zarządu Dróg

Powiatowych w Pleszewie,
- wnioski o obcięcie konarów drzew przy drodze powiatowej w Sławoszewie i o

wycięcie krzaków od Bączewia do Parceli  przekazane zostaną do Zarządu Dróg
Powiatowych w Jarocinie,

- szyba w wiacie autobusowej w Sławoszewie zostanie wstawiona,
- mówiąc o problemie zaorywania rowów i dróg Wójt przyznał, że jest bezsilny.

Mówił, że dołożyłby takim do akcyzy do paliwa.
- mówiąc o podatku od nieruchomości Wójt wyjaśnił, że rolnik płaci mniej podatku

rolnego od podatnika posiadającego  pomieszczenie gospodarcze  i płacącego z
tego tytułu podatek od nieruchomości. Kłopot jest z tymi, którzy zdali
gospodarstwo na skarb państwa, ale tym Gmina pomaga umarzając podatek od
budynków gospodarczych.

- droga Wyszki Góry  - Wójt zaproponuje zamianę gruntów z rolnikami: Kiczką i
Pankiem, którzy uprawiają grunty, które w ewidencji gruntów są pod drogą,

- bieżnia na boisku w Magnuszewicach będzie na 100 m, poza tym będą trybuny i
ubikacje,
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- lamp uliczne - to duży koszt i należy zastanowić się czy na odcinkach gdzie nie ma

zabudowań musi być oświetlenie,
- Wójt przyznał rację radnemu Jerzemu Szymczakowi, który uparcie mówił o

budowie dróg  w Kotlinie na które potrzebny byłby 2 letni  budżet inwestycyjny,
- psy powinny być na uwięzi,
- studzienki za torami zostaną przykryte,
- odnośnie dyskusji o Szpitalu w Jarocinie Wójt wyjaśnił, że nie bierze udziału w

sesji Powiatu, a oddzielnego zaproszenia nie otrzymał,
- wniosek o naprawę kratek ściekowych  w Wyszkach zostanie przesłany do

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Poznaniu.
             Wójt poinformował, że w najbliższym czasie będą ustawiane tabliczki z
numerami domów.
              Następnie Wójt prosił sołtysów, aby podali do najbliższej środy ilość drze
potrzebnych do nasadzenia.
Salę obrad opuścił radny Szczepan Szymczak.
               W punkcie tym głos zabrał radny rady Powiatu Sławomir Wąsiewski mówiąc,
że wnioski dotyczące dróg powiatowych przekazane  zostaną przez Gminę do Zarządu
Dróg Powiatowych.
               Radny Wąsiewski udzielił wyjaśnień odnośnie szpitali mówiąc, że są one
przedmiotem dyskusji politycznej w sejmie i trudno w tym wszystkim się odnaleźć.
Mówiąc o Powiecie radny stwierdził, że rządzący nie mają pomysłu,  dlatego
rozmywają odpowiedzialność na wszystkich i chcą włączyć w to także samorządy
lokalne.
Radny Powiatu,  odnośnie Szpitala w Jarocinie mówił, że dwa etapy zostały
zakończone: remont, rozbudowa, modernizacja i wyposażenie. Następnie należy
podjąć trzeci etap,  który z punktu widzenia legislacyjnego  nie jest trudny, a z punktu
odbioru społecznego jest jednym z trudniejszych.
W strukturze w której funkcjonuje ZOZ nie może  on funkcjonować, bowiem to nie
działa, nie funkcjonuje. Należy wobec tego podjąć działania  zmierzające do zmiany
formy organizacyjno prawnej i jest pomysł na utworzenie spółki prawa handlowego i
nie potrzeba czekać na zmianę przepisów, dając przykład Szpitala w Pleszewie. Chodzi
tylko o to, że trzeba podjąć decyzję i nie bać się - mówił radny Wąsiewski.
Dalej radny mówił, że jeśli powstanie spółka prawa handlowego  z udziałem
samorządu i nie będą wprowadzone dodatkowe ustawy, które spółkę uzdrowią, to nie
będzie to funkcjonować. Zdaniem radnego spółka musi mieć decentralizację NFOZ i
musi być ustawa o koszyku świadczonych usług.
W obecnym systemie brakuje pieniędzy, a obywatel i tak wydaje pieniądze lecząc się
prywatnie, które to środki mogłyby iść na budżet szpitala. Jest to trudna decyzja, bo
trzeba powiedzieć, że za coś trzeba zapłacić.
Trzecia ustawa, która powinna obowiązywać, to ustawa o dodatkowym ubezpieczeniu,
która jak radny powiedział będzie dla dobrze zarabiających.
Szpital bez tych ustaw będzie się zadłużał i będzie musiał odsprzedać udziały komuś
prywatnemu, który przejmie szpital- mówił radny Wąsiewski.

  ad.14 Zamknięcie obrad.
             Przewodniczący Rady poinformował, że następna sesja Rady Gminy odbędzie się
w dniu 15 listopada br. w Gimnazjum w Woli Książęcej o godz. 1100. Przed sesją, która
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będzie sesją uroczystą z okazji Narodowego Święta Niepodległości o godz. 1000

odprawiona będzie msza święta w kościele parafialnym w Twardowie.
              Dziękując wszystkim Przewodniczący Rady zamknął XXII sesję Rady Gminy
Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                              Komisja Rewizyjna

1. Przewodniczący Józef  Szymendera ..............................

                                                     2. Członek Zofia Antczak                   ...............................

                                                     3. Członek Andrzej Sitnik                   ...............................

 


